
BRM.0002.4.2021 

P r o t o k ó ł  nr  XXXVII/2021 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytej 28 maja 2021 r. w trybie zdalnym 
(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość) 

................................................................................................................................ 

 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
 

Tomasz Marcinkowski, Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 930 otworzył sesję 

Rady Miejskiej Inowrocławia i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

stwierdził, iż w sesji uczestniczy 21 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 23 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał.  
 

Wysoka Rado, w dniu wczorajszym obchodziliśmy Dzień Samorządu 

Terytorialnego. Na tą okoliczność wszystkim Pracownikom Samorządu, Radnym 

oraz osobom przyczyniającym się do propagowania idei samorządności pragnę 

złożyć podziękowania i najlepsze życzenia: wytrwałości, zapału w tej ważnej                      

i odpowiedzialnej pracy, powodzenia w realizacji nowych zamierzeń, satysfakcji     

z pracy na rzecz społeczności lokalnej oraz zdrowia i wszelkiej pomyślności                      

w życiu osobistym. Życzę, aby kolejne lata były czasem powrotu do wzmacniania 

tej idei samorządności. 
 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Sesji przewodniczył:  Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI 

Radni nieobecni na sesji:   Jan Gaj, Grzegorz Olszewski 

Sekretarz obrad:  Maria Stępniowska  

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy ktoś chciałby wnieść propozycje zmian do porządku obrad? Nie widzę  

chętnych do zabrania głosu.  
 

Stwierdzam, że Rada obradować będzie zgodnie z przesłanym porządkiem obrad. 
 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XXXVI sesji Rady Miejskiej Inowrocławia.  

4. Wybór sekretarza obrad. 

5. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia. 
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcie projektu „Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Inowrocławia” 

w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy  Europejskich, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Strategii i Promocji Miasta,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

7. Rozpatrzenie „Raportu o stanie Miasta Inowrocławia za rok 2020”: 

a)  wystąpienie Naczelnika Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy  Europejskich, 

b)  wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia,  

c)  debata nad raportem o stanie gminy, 

(zgodnie z art. 28aa ust. 6, 7 i 8 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym w debacie nad raportem o stanie gminy mieszkańcy gminy mogą 

zabierać głos. Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos składa do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia  pisemne zgłoszenie, 

poparte podpisami – co najmniej 50 osób. Zgłoszenie składa się najpóźniej 

w dniu poprzedzającym dzień, na który zwołana została sesja, podczas 

której ma być przedstawiany raport o stanie gminy. Mieszkańcy są 

dopuszczani do głosu według kolejności otrzymania przez 

Przewodniczącego Rady zgłoszenia. Liczba mieszkańców mogących zabrać 

głos w debacie wynosi 15) 

d)  rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta 

Inowrocławia wotum zaufania: 

− wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja,  

− głosowanie. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2020. 

− wystąpienie Skarbnika Miasta Inowrocławia, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Prezydenta Miasta Inowrocławia z tytułu wykonania budżetu za rok 2020: 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2021: 
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− wystąpienie Skarbnika Miasta Inowrocławia, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

11. Przedstawienie „Informacji z realizacji wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Miasta Inowrocławia w latach 2017- 2020”: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Lokalowej,  

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami  

i Spraw Mieszkaniowych, 

− zapytania i dyskusja. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów lub akcji przez Prezydenta Miasta 

Inowrocławia: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy Europejskich, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Inowrocławia 

na lata 2021 – 2030, w tym trybu konsultacji, o których mowa w art. 6 ust. 3 

ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju:   

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy Europejskich, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Strategii i Promocji Miasta,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Miasta 

Inowrocławia:  

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy Europejskich, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Statutowej i Nazewnictwa, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Uzdrowiska 

Inowrocław:  

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Uzdrowiskowej, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 
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16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

programu współpracy Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2020 r.:  

− wystąpienie Pełnomocnika ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi,  

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Strategii i Promocji Miasta, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sposobu rozpatrzenia uwag do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Wojska Polskiego, 

Ludwika Błażka, Jana Molla i al. 800-lecia Inowrocławia (wraz z listą 

nieuwzględnionych uwag): 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej 

i Nieruchomości, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Uzdrowiskowej,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego: 

− jak w punkcie 17. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, 

zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej należących 

do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania: 

− jak w punkcie 17. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego 

w rejonie ulic: Wojska Polskiego, Ludwika Błażka, Jana Molla i al. 800-lecia 

Inowrocławia: 

− jak w punkcie 17. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy (Oliwkowa): 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej 

i Nieruchomości, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Statutowej i Nazewnictwa, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie.  

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy (Henryka 

Górnego): 

− jak w punkcie 21. 
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23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy (Franciszka 

Emmonsa):  

− jak w punkcie 21. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy (Leona 

Sobierajskiego):  

− jak w punkcie 21. 

25. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z kontroli 

przeprowadzonej  

w zakresie wydatkowania dotacji z budżetu Miasta Inowrocławia na kulturę 

fizyczną i sport na lata 2018 – 2019: 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

26. Wolne wnioski i informacje bieżące. 

27. Zakończenie obrad. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej Inowrocławia. 
 

Damian Polak – sekretarz obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej: 

Poinformował, że protokół odzwierciedla przebieg sesji i wnosi o jego przyjęcie. 
 

Głosowanie  1 - Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 2 do protokołu. 
 

Ad 4.  Wybór sekretarza obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Na sekretarza obrad proponuję panią radną Marię Stępniowską. 

Czy są inne propozycje? Nie widzę. Czy pani radna wyraża zgodę? 
 

Maria Stępniowska – radna RMI: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Głosowanie 2  -  Wybór sekretarza obrad (Maria Stępniowska):  
 

Wynik głosowania: za -  17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 3 do protokołu. 
 

Sekretarzem obrad została pani radna Maria Stępniowska. 
 

Ad 5. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Informację tę otrzymaliście Państwo wraz z materiałami na sesję. Zapytania do 

Informacji radni mogli i mogą składać na piśmie. 
 

 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32314
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Ad 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu 

„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta 

Inowrocławia” w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu: 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy Europejskich: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 
  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 3 – za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia projektu „Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Inowrocławia” 

w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 
 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 4 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII/352/2021 w sprawie 

projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Miasta Inowrocławia” w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu. 
 

Ad 7. Rozpatrzenie „Raportu o stanie Miasta Inowrocławia za rok 2020”: 
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przedstawiła „Raport o stanie Miasta Inowrocławia za rok 2020”. 

Raport stanowi załącznik  nr 5 do protokołu. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wysoka Rado na podstawie art. 28aa ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym, Prezydent Miasta Inowrocławia przedstawia „Raport o stanie Miasta 

Inowrocławia za rok 2020”. Raport ten obejmuje podsumowanie działalności 

Prezydenta w roku 2020, w szczególności realizację polityk, programów i strategii, 

uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia.  
 

Informuję, że wszystkie Komisje branżowe Rady Miejskiej Inowrocławia – 

zapoznały się z  „Raportem o stanie Miasta Inowrocławia za rok 2020”.  
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Wysoka Rado, otwieram debatę nad raportem o stanie gminy. 
 

W debacie nad raportem o stanie gminy, mieszkańcy gminy mogą zabierać głos. 

Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos składa do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej Inowrocławia pisemne zgłoszenie, poparte podpisami – co najmniej 50 

osób. Chciałbym Państwa poinformować, że do dnia wczorajszego żadne takie 

pisemne zgłoszenie nie wpłynęło. Możemy zatem przystąpić do debaty. 

 

Zapytania do raportu i dyskusja:   
 

Maria Żukowska – radna RMI: 

Chciałabym podziękować Panu Prezydentowi za wsparcie dla oświaty na terenie 

naszego miasta. Jest to dla nas nauczycieli i dyrektorów również najtrudniejszy czas 

jaki przyszło nam zorganizować dla uczniów, czyli najważniejszego podmiotu 

oświaty. Nasze placówki zapewniły przede wszystkim, przede wszystkim uczniom 

klas ósmych i tym uczniom, którzy potrzebują wsparcia oraz pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej. Za tym wsparciem nie poszła subwencja 

oświatowa. Duży nakład finansowy powędrował do szkół w ramach zakupu pomocy 

dydaktycznych. Podziękowania również w związku z pozyskiwaniem środków na 

termomodernizację, remonty szkół. W tych trudnych czasach uważam, że oświata 

w naszym mieście zdała egzamin wzorowo. Możemy być usatysfakcjonowani, że 

organ prowadzący w tych trudnych czasach doskonale wspierał dyrektorów 

i uczniów. My jak dyrektorzy musimy zapewniać dzieciom, co nam z góry jest 

narzucone, bez środków zewnętrznych. Bez wsparcia organu prowadzącego jest to 

niemożliwe.       
 

Ewa Podogrodzka – radna RMI: 

Chciałbym podziękować Panu Prezydentowi jak i wszystkim naczelnikom oraz 

pracownikom miasta Inowrocławia, którzy w tak ciężkich czasach w okresie 

pandemii, potrafili zorganizować różnego rodzaju działania w zakresie Promocji 

Miasta, gdzie również mieszkańcy mogli uczestniczyć. Czytając raport widzimy, jak 

wiele programów, strategii zostało wdrożonych i zostało realizowanych.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Raport w mojej ocenie jest bardzo rzetelny i obejmuje  dużo ważnych informacji 

włącznie z tymi, które określone są w ustawie o samorządzie gminnym. Ma czytelna 

formę, wolna od urzędniczego „żargonu”, przez co jest dostępny dla każdego 

zainteresowanego tym dokumentem. Raport przygotowany przez Prezydenta 

opisuje działalność i efekty w poszczególnych obszarach zadań naszego samorządu. 

Podsumowuje przedsięwzięcia Prezydenta w poprzednim roku i całokształt 

zarządzania. Oceniam ten dokument pozytywnie, dlatego zachęcam wszystkich 

państwa do głosowania nad udzieleniem wotum zaufania Prezydentowi Miasta 

Ryszardowi Brejzie, tym  bardziej że żadnych krytycznych uwag pod adresem tego 

dokumentu nie było. W związku z tym, zamykam listę radnych zgłaszających się do 

debaty nad „Raportem o stanie Miasta Inowrocławia za rok 2020”.  Proszę 

o zabranie głosu Pana Prezydenta. 
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Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Doskonale wiemy, jak ważnym z punktu widzenia historii Polski jak również historii 

Miasta Inowrocławia był miniony rok. Przebieg tego roku został odzwierciedlony 

w raporcie, który Państwu przedstawiłem w zakresie Miasta Inowrocławia. Był to  

bardzo ważny rok, nie tylko w wymiarze ogólnym dla Miasta Inowrocławia, ale 

również dla mieszkańców, rodzin Inowrocławian. To był rok bardzo trudny dla wielu 

rodzin, członków rodziny, przyjaciół. Radziliśmy sobie jak to było możliwe, 

wykonywaliśmy jako administracja publiczna wszystkie zadania jakie 

otrzymywaliśmy z Rządu, Urzędu Wojewody. Stosowaliśmy się do prawa 

pandemicznego, w trosce o to, aby jak najmniej Inowrocławian zostało dotkniętych 

skutkami pandemii. Decyzje, które podejmowaliśmy kierowane były troską 

o bezpieczeństwo mieszkańców oraz o zapewnienie rozwoju miasta, pomimo tych 

trudnych warunków. Korzystaliśmy z każdej możliwości, która pojawiała się 

w naszej perspektywie. Do jednego prawa nie zastosowaliśmy się. Odmówiłem 

w kwietniu ubiegłego roku wykonania jednego zalecenia, polecenia Rządu 

dotyczącego udostepnienia danych mieszkańców Inowrocławia, niezbędnych do 

przeprowadzenia wyborów kopertowych. Spotkałem się jako jeden z Prezydentów 

również z groźbą odpowiedzialności karnej z tego tytułu, że strony przedstawicieli 

Rządu. Był to trudny moment dla wszystkich samorządowców. Kierowałem się 

wówczas literą prawa, Konstytucją, obowiązującym prawem w Polsce. Byłem 

przekonany, że takiego polecenia wykonać nie można, niezgodnego z prawem. 

Dzisiaj mam satysfakcję, że Najwyższa Izba Kontroli potwierdziła, że jest 

uzasadniona przesłanka do stwierdzenia, iż Premier i inni urzędnicy 

przeprowadzając wybory tzw. kopertowe, łamali prawo. Czy tak było to nie jest 

nasza kompetencja, ale warto na to zwrócić uwagę. Poradziliśmy sobie jak to tylko 

jest możliwe w Inowrocławiu. Pojawiły się nowe inwestycje, część starych 

kończyliśmy. Wspomnę tutaj o ulicy Unii Europejskiej, ulicy Górniczej, Budowlanej 

o Staropoznańskiej, o ścieżkach rowerowych. Miasto pomimo tak trudnej sytuacji 

rozwijało się. Staraliśmy się o środki finansowe wszędzie, gdzie to tylko możliwe. 

Mam nadzieję, że ten rok będzie nie gorszy niż ten rok poprzedni pod tym 

względem. Pragnę podziękowań Państwu za współpracę jako radnym. Oceniacie 

Państwo Urząd Prezydenta Miasta. To jest Urząd, ja mam tutaj kilkuset 

pracowników. To co robimy, to robimy wspólnie. Ale nic byśmy nie zrobili, gdyby 

nie Państwo jako radni, gdyby nie wasze zaufanie i zaufanie mieszkańców 

Inowrocławia dla nas. To jest ocena nas wszystkich. Na ile wykorzystaliśmy szanse, 

jakie mieliśmy i podołaliśmy obowiązkom jakie na nas spoczywały. Ja ze swojego 

miejsca pragnę wam serdecznie podziękować.   
 

Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta 

Inowrocławia wotum zaufania. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Szanowni Państwo, art. 28 aa ust. 9 ustawy o samorządzie gminnym określa, że po 

zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy, rada gminy przeprowadza 

głosowanie nad udzieleniem Prezydentowi wotum zaufania. 
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Zapytania i dyskusja do projekty uchwały:   

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RM: 

Kto na państwa radnych, po przeprowadzeniu debaty nad raportem o stanie Miasta 

Inowrocławia oraz informacjach uzyskanych w jej toku, jest za podjęciem uchwały 

i udzieleniem udzielenie Prezydentowi Miasta Inowrocławia wotum zaufania.     
 

 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 4  za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta 

Inowrocławia wotum zaufania. 
 

Wynik głosowania: za -  16, przeciw – 4, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 6  do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII//353/2021 w sprawie 

udzielenia Prezydentowi Miasta Inowrocławia wotum zaufania. 
 

Stwierdzam, że Rada udzieliła wotum zaufania Prezydentowi Miasta. 
 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Dziękuję serdecznie Państwu. 
 

Ad 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2020. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wysoka Rado, przystępujemy do rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu 

Miasta Inowrocławia za rok 2020  i oceny wykonania budżetu. 
 

Sprawozdanie wraz ze sprawozdaniami Biblioteki Miejskiej, Kujawskiego Centrum 

Kultury, Informacją o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia oraz 

pozostałymi dokumentami zostało radnym dostarczone w terminie wcześniejszym. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 
 

Przedstawiła: 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2020 r.  

2. Informację o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2020. 

3. Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej 

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za 2020 r.  

4. Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu  za 2020 r. 

5. Sprawozdanie finansowe za 2020 r. obejmujące:  

• Bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego. 

• Bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego. 

• Rachunek zysków i strat jednostki. 
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• Zestawienie zmian w funduszu jednostki. 

• Uchwałę Nr 17/S/2021 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 22 kwietnia 2021 r. w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Inowrocławia 

sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Miasta za 2020 r.  
 

Wypowiedź Skarbnika Miasta Inowrocławia stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisji Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Proszę o wystąpienie pana Waldemara Wąśniewskiego – Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej i przedstawienie opinii dotyczącej wykonania budżetu przez 

ww. Komisję łącznie z opiniami pozostałych Komisji branżowych. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

Sprawozdania, o których mowa w uzasadnieniu do projektu uchwały były 

rozpatrywane przez Komisję Rewizyjną w dniu 10 maja 2021 r.  

Komisja Rewizyjna, jak i wszystkie pozostałe Komisje branżowe Rady Miejskiej 

Inowrocławia wydały pozytywną opinię  o wykonaniu budżetu Miasta Inowrocławia 

za rok 2020.  
 

Opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Miasta Inowrocławia  

za  2020 r. – stanowi załącznik nr  8  do protokołu. 
 

Opinie Komisji branżowych Rady Miejskiej stanowią załącznik nr 9 (plik)  

do protokołu. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Otwieram punkt zapytania i dyskusja. 

 

Patryk Kaźmierczak – radny RMI: 

Wiemy, że był to bardzo trudny rok dla naszego miasta, dla przedsiębiorców                        

i mieszkańców. Widać to w naszym budżecie. Planowane wpływy z opłaty 

uzdrowiskowej były na poziomie 2 miliony 250 tysięcy. Rzeczywiste wykonanie 

tylko milion 182 tysiące złotych. Niestety Miasto nie mogło liczyć na żadną 

rekompensatę z tego tytułu. Podobnie jak inne gminy uzdrowiskowe, które                        

w ramach Stowarzyszenia Gmin Uzdrowiskowych od wielu miesięcy zwracają na 

ten problem uwagę. Miasto otrzymuje dotację z budżetu państwa w wysokości 

równym wpływom z tytułu wpływu z tej opłaty. Więc w przyszłym roku ta dotacja 

będzie o połowę mniejsza. Trudną sytuację widać w związku ze spadkiem 

dochodów podatków CIT i PIT. Plan pierwotny przewidywał 75 milionów, 

ostatecznie realizowano nie całe 72 miliony. Mimo tak trudnej sytuacji i pomimo 

ograniczaniu dochodów Miasta, narzucaniu kolejnych obowiązków, udało 
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realizować się wiele inwestycji jak również pozyskać środki unijne np. na remont 

tężni, modernizację oświetlenia, przebudowę ulic i wiele innych. Sprawozdanie 

z wykonania budżetu oceniam pozytywnie. Będę głosował za jego przyjęciem 

i udzieleniem Prezydentowi absolutorium.     
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wysoka Rado, co do prawidłowości sprawozdania finansowego i sprawozdania                  

z wykonania budżetu nie można podnieść zastrzeżeń natury merytorycznej. 

Potwierdza to najbardziej kompetentny organ, jakim jest Regionalna Izba 

Obrachunkowa. Zaprezentowane informacje o sytuacji finansowej i majątkowej 

naszego Miasta w tych dokumentach są rzetelne i kompletne. Spełniają kryteria                  

i cele określone we właściwych przepisach, dlatego powinno zostać zatwierdzone 

przez organ stanowiący w naszym przypadku Radę Miejską.  
 

W związku z rozpatrzeniem sprawozdania w wykonania budżetu Miasta za rok 2020 

i dokonaniem jego oceny, zamykam dyskusję. 
 

Zanim przystąpimy do głosowania, proszę o uzupełnienie na stronie 3 projektu 

uchwały w przedostatnim akapicie dopisać wyraz „pozytywną”.   
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 5 - za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2020. 
 

Wynik głosowania: za -  16, przeciw – 4, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 10 do protokołu. 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII/354/2021 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za rok 2020. 
 

Ad 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Prezydenta Miasta Inowrocławia z tytułu wykonania budżetu za rok 2020. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Proszę o wystąpienie pana Waldemara Wąśniewskiego - Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej i przedstawienie wniosku Komisji o udzielenie absolutorium. 
  

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

Informuję Państwa, że Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej Inowrocławia wystąpiła 

do Rady Miejskiej z wnioskiem o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta 

Inowrocławia z tytułu wykonania budżetu za rok 2020. Wniosek w sprawie 

absolutorium podlegał zaopiniowaniu przez Regionalną Izbę Obrachunkową                       

i uzyskał pozytywną opinię w dniu 14 maja 2021 r.  

Wniosek z opinią Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 11  do protokołu. 
 

Uchwała Nr 2/Kr/2021 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Bydgoszczy z dnia 14 maja 2021 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji 
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Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia w sprawie absolutorium dla Prezydenta 

Miasta Inowrocławia za 2020 r. stanowi załącznik nr 12  do protokołu. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Wysoka Rado, zgodnie z istniejącym orzecznictwem, podstawę decyzji rady gminy 

w sprawie absolutorium stanowić może wyłącznie wykonanie budżetu. Rada gminy 

powinna brać pod uwagę opinię składu orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w kwestii tego wykonania. Głosowanie przeciwko udzieleniu 

absolutorium organowi wykonawczemu z przyczyn innych niż wykonanie budżetu 

stanowi naruszenie prawa. Dlatego apeluję do Państwa, aby zgodnie z literą tego 

prawa głosować za udzieleniem absolutorium Prezydentowi Miasta.  

Przypomnę, że wszyscy zapoznaliście się z następującymi dokumentacji: wnioskiem 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Inowrocławia 

z tytułu wykonania budżetu Miasta za rok 2020 oraz uchwałą składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej.  
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały i udzieleniem absolutorium dla Prezydenta 

Miasta Inowrocławia z tytułu wykonania budżetu za rok 2020? 
 

Głosowanie 6 za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Prezydenta Miasta Inowrocławia z tytułu wykonania budżetu za rok 2020: 
 

Wynik głosowania: za -  16, przeciw – 4, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi  załącznik  nr 13  do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII/355/2021 w sprawie 

udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta Inowrocławia z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2020. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła i udzieliła absolutorium Prezydentowi 

Miasta Inowrocławia z tytułu wykonania budżetu za rok 2020. Z przykrością 

stwierdzam, że część z nas uznała iż nie obowiązuje ich prawo, o którym 

wspominałem.  

Gratuluję Panu Prezydentowi uzyskania absolutorium w imieniu wszystkich 

radnych. 
 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Dziękuję serdecznie Państwu za wyniki głosowań i współpracę. 
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Ad 10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2021.  
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 7 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2021. 
 

Wynik głosowania: za -  16, przeciw – 4, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 14 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII/356/2021 zmieniającą 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2021. 

 

Ad 11. Przedstawienie „Informacji z realizacji wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Inowrocławia w latach 2017 

– 2020: 
 

Alicja Sobczak – Naczelnik Wydziału Gospodarki lokalowej 

Przedstawiła informację. Informacja stanowi załącznik  nr 15 do protokołu. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawioną informację.  
 

Zapytania i dyskusja do przedstawionej informacji:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania i dyskusja.  
 

Ad 12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów lub akcji przez 

Prezydenta Miasta Inowrocławia: 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy Europejskich: 

Przedstawił projekt uchwały. 
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 
  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 8 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów lub akcji przez Prezydenta Miasta 

Inowrocławia. 
 

Wynik głosowania:  za -  16, przeciw – 0, wstrzym. się – 3. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 16 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII/357/2021 zmieniającą 

uchwałę w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów lub 

akcji przez Prezydenta Miasta Inowrocławia. 
 

Ad 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta 

Inowrocławia na lata 2021 – 2030, w tym trybu konsultacji, o których mowa 

w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki 

rozwoju: 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy Europejskich: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 
  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 9 – za podjęciem uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Inowrocławia na 

lata 2021 – 2030, w tym trybu konsultacji, o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy 

z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju. 
  
Wynik głosowania:  za -  16, przeciw – 0, wstrzym. się – 2. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 17 do protokołu. 
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Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII/358/2021 w sprawie 

określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 

Rozwoju Miasta Inowrocławia na lata 2021 – 2030, w tym trybu konsultacji, 

o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach 

prowadzenia polityki rozwoju. 
 

Ad 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Miasta Inowrocławia: 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy Europejskich: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji statutowej i Nazewnictwa: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 10 – za podjęciem uchwały w sprawie określenia zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Miasta Inowrocławia. 
 

Wynik głosowania:  za -  17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 18 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII/359/2021 w sprawie 

określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Miasta 

Inowrocławia. 
 

Ad 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

Uzdrowiska Inowrocław.  
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych, Rodziny i Promocji 

Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
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Głosowanie 11 – za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia statutu Uzdrowiska 

Inowrocław. 
 

Wynik głosowania: za -  19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 12 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII/360/2021 w sprawie 

uchwalenia statutu Uzdrowiska Inowrocław. 
 

Ad 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z realizacji programu współpracy Miasta Inowrocławia z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

w 2020 r.:  
 

Karol Legumina – Pełnomocnika ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi:  

Przedstawił projekt uchwały. 

Ewa Podgrodzka – Przewodnicząca Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 12 – za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania                         

z realizacji programu współpracy Miasta Inowrocławia z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2020 r.   
 

Wynik głosowania: za -  18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 13 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII/361/2021 w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z realizacji programu współpracy Miasta Inowrocławia 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                                     

i o wolontariacie w 2020 r.   
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wysoka Rado, w przypadku gdy w porządku obrad kolejno następujące po sobie 

punkty dotyczą projektów uchwał pochodzących od tego samego wnioskodawcy, 

obejmujących sprawy z tego samego lub podobnego zakresu, które jednocześnie 

wchodzą w zakres działania jednej komisji (projekty uchwał z punków 17, 18, 19, 

20 porządku obrad), Rada może postanowić o przedstawieniu w jednym wystąpieniu 
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wszystkich tych projektów uchwał przez wnioskodawcę oraz odpowiednio opinii 

właściwej komisji.  

Dalsze postępowanie związane z rozpatrywaniem projektów każdej z uchwał 

następuje według normalnych zasad. 
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Kto jest za przyjęciem zgłoszonego wniosku?  
 

Wynik głosowania: za -  19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 14 do protokołu. 
 

Stwierdzam, że Rada przyjęła wniosek.   
 

W związku z powyższym przystępujemy do rozpatrzenia kolejnych punktów. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Proszę o wystąpienie pana Romualda Kaisera – Naczelnika Wydziału Gospodarki 

Przestrzennej i Nieruchomości i przedstawienie 4 projektów uchwał ujętych kolejno 

w punktach 17, 18, 19, 20 porządku obrad. 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały ujętych kolejno w punktach 17, 18, 19, 20 porządku 

obrad (4 projekty). 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Proszę o wystąpienie pana Jacka Bętkowskiego – Przewodniczącego Komisji Ładu 

Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych 

i przedstawienie opinii Komisji w zakresie wskazanych 4 projektów uchwał. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty uchwał. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Proszę o wystąpienie panią Ewę Kempską – Przewodniczącą Komisji 

Uzdrowiskowej i przedstawienie opinii Komisji w zakresie wskazanych 

4 projektów uchwał. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty uchwał. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Przystępujemy teraz do punktów zapytania i dyskusja w zakresie przedstawionych 

projektów uchwał. 
 

Zapytania do projektów uchwał i dyskusja:  

Nie było. 
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Ad 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sposobu rozpatrzenia uwag 

do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Wojska Polskiego, 

Ludwika Błażka, Jana Molla i al. 800- lecia :  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 
 

Szanowni Państwo, w trakcie wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu oraz 

w okresach zbierania uwag, wniesione zostały uwagi do projektu planu. Prezydent 

Miasta Inowrocławia po rozpatrzeniu uwag, nie uwzględnił siedmiu wniesionych 

uwag. 

Wszystkie uwagi wraz z uzasadnieniem zawarte zostały w wykazie uwag, 

stanowiącym załącznik do uchwały.  
  
Przystępujemy więc do głosowania oddzielnie do każdej z uwag. 
 

1) Przystępujemy do głosowania nad uwagą ujętą w punkcie 1 załącznika do 

uchwały; 
 

Kto jest za nieuwzględnieniem uwagi ujętej w punkcie 1? 
 

Wynik głosowania: za -  18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 15 do protokołu. 
 

2) Przystępujemy do głosowania nad uwagą ujętą w punkcie 2 załącznika do 

uchwały; 
 

Kto jest za nieuwzględnieniem uwagi ujętej w punkcie 2? 
 

Wynik głosowania: za -  18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 16 do protokołu. 
 

3) Przystępujemy do głosowania nad uwagą ujętą w punkcie 3 załącznika do 

uchwały; 
 

Kto jest za nieuwzględnieniem uwagi ujętej w punkcie 3? 

 

Wynik głosowania: za -  16, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 17 do protokołu. 
 

4) Przystępujemy do głosowania nad uwagą ujętą w punkcie 4 załącznika do 

uchwały; 
 

Kto jest za nieuwzględnieniem uwagi ujętej w punkcie 4? 
 

Wynik głosowania: za -  17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 18 do protokołu. 
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5) Przystępujemy do głosowania nad uwagą ujętą w punkcie 5 załącznika do 

uchwały; 
 

Kto jest za nieuwzględnieniem uwagi ujętej w punkcie 5? 
 

Wynik głosowania: za -  17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 19 do protokołu. 
 

6) Przystępujemy do głosowania nad uwagą ujętą w punkcie 6 załącznika do 

uchwały; 
 

Kto jest za nieuwzględnieniem uwagi ujętej w punkcie 6? 
 

Wynik głosowania: za -  17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 20 do protokołu. 

7) Przystępujemy do głosowania nad uwagą ujętą w punkcie 7 załącznika do 

uchwały; 
 

Kto jest za nieuwzględnieniem uwagi ujętej w punkcie 7? 
 

Wynik głosowania: za -  17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 21 do protokołu. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 
 

Przystępujemy teraz do głosowania nad całą uchwałą  (pkt 17 porządku obrad) 
 

Kto jest za podjęciem uchwały?  
 

Głosowanie 21 – za podjęciem uchwały w sprawie sposobu rozpatrzenia uwag do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Wojska Polskiego, Ludwika 

Błażka, Jana Molla i al. 800-lecia.   
 

Wynik głosowania: za -  17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 22 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII/362/2021 w sprawie 

rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Wojska 

Polskiego, Ludwika Błażka, Jana Molla i al. 800-lecia. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Inowrocławia ogłosił przerwę. 

Po przerwie 
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Ad 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy 

plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego:  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 22 – za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego.   
 

Wynik głosowania: za -  17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 23 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII/363/2021 w sprawie 

stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza 

ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 

 

Ad 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania:  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 23 – za podjęciem uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania.   
 

Wynik głosowania: za -  18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 24 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII/364/2021 w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich 

finansowania.   
 

Ad 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Wojska Polskiego, Ludwika Błażka Molla i al. 800-

lecia:  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 24 – za podjęciem uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego 

w rejonie ulic: Wojska Polskiego, Ludwika Błażka Molla i al. 800-lecia.   
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Wynik głosowania: za -  17, przeciw – 1, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 25 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII/365/2021 w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Wojska Polskiego, Ludwika Błażka Molla 

i al. 800-lecia. 

 

Ad 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

(Oliwkowa):  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji Statutowej i Nazewnictwa: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 25 – za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

Wynik głosowania: za -  18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 26 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII/366/2021 w sprawie 

nadania nazwy ulicy (Oliwkowa). 

 

Ad 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

(Henryka Górnego):  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji Statutowej i Nazewnictwa: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
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Głosowanie 26 – za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

Wynik głosowania: za -  17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 27 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII/367/2021 w sprawie 

nadania nazwy ulicy (Henryka Górnego). 
 

Ad 23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

(Franciszka Emmonsa):  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji Statutowej i Nazewnictwa: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 27 – za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

Wynik głosowania: za -  18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 28 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII/368/2021 w sprawie 

nadania nazwy ulicy (Franciszka Emmonsa). 
 

Ad 24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy (Leona 

Sobierajskiego):  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji Statutowej i Nazewnictwa: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 28 – za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

Wynik głosowania: za -  18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
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Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 29 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII/369/2021 w sprawie 

nadania nazwy ulicy (Leona Sobierajskiego). 

 

Ad 25. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania              

z kontroli przeprowadzonej w zakresie wydatkowania dotacji z budżetu Miasta 

Inowrocławia na kulturę fizyczna i sport na lata 2018-2019: 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 

 

Głosowanie 29 – za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z kontroli przeprowadzonej w zakresie wydatkowania dotacji z budżetu Miasta 

Inowrocławia na kulturę fizyczna i sport na lata 2018-2019. 
 

Wynik głosowania: za -  17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 30 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXXVII/370/2021 w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z kontroli przeprowadzonej w zakresie wydatkowania 

dotacji z budżetu Miasta Inowrocławia na kulturę fizyczna i sport na lata 2018-2019. 
 

Ad 26. Wolne wnioski i informacje bieżące. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy w tym punkcie ktoś z Państwa chciałby przedstawić informacje lub złożyć 

wnioski dotyczące organizacji prac Rady i komisji lub miejsca i czasu ważnych dla 

Miasta uroczystości lub imprez? 
 

Elżbieta Jardanowska – radna RMI: 

Czy rozważa Pan możliwość powrotu do pracy niezdalnej, „Face-to-face”. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Do września nie chciałbym podejmować decyzji. Dlatego, iż miesiąc lipiec                            

i sierpień będą miesiącami bez sesji, chyba że jakaś nadzwyczajna sytuacja nas 

zaskoczy, sesję czerwcowa odbędziemy jeszcze w sposób zdalny. Sesję planujemy 

na koniec miesiąca, zobaczymy jak będzie rozwijać się sytuacja pandemiczna. Jeżeli 

utrzyma się tendencja spadkowa, zarówno z zachorowania mi i zgonami to być może 

wrócimy we wrześniu do sesji plenarnych, twarzą w twarz. 
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Następną sesję planową przewiduje na dzień 21 czerwca 2021 r. Materiały na sesję 

zostaną przesłane Państwu drogą elektroniczną na skrzynki e- mailowe. Pozwolę 

sobie przypomnieć Państwu, iż wszelkie dokumenty, których nadawcą jest Biuro 

Rady Miejskiej, przekazywane są Państwu drogą elektroniczną. Dla każdego 

z Państwa zostały utworzone dwa oficjalne adresy i tylko na nie są wysyłane 

Państwu materiały na Komisję i na sesję. Proszę o sukcesywne opróżnianie 

skrzynek, aby te materiały mogłyby skutecznie do Państwa dotrzeć.  
 

Ad 27. Zakończenie obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam XXXVII sesję Rady 

Miejskiej Inowrocławia.  
 

Sesja trwała od godz. 930 do godz. 1200. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

Tomasz Marcinkowski 

Sekretarz obrad: 

 

Maria Stępniowska 
 

Protokółowała: Agnieszka Bardzińska 

 

Nagranie z obrad sesji oraz imienne wykazy głosowań radnych udostępniono w Biuletynie 

Informacji Publicznej: bip.inowroclaw.pl  

 

 

/podpisany/ 


